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EE EE
Een paar zaken die ik ook nog mee kan geven.

1. Het is volgens onze juristen - n.a.v. de aangeleverde stukken van Saltro - niet mogelijk om het restrisico van toegang van

lokale autoriteiten weg te nemen, hoogstens te verkleinen door de VAE.

2. Of we dat risico moeten nemen, lijkt me een afweging die terecht bij de minister ligt.

3. Saltro geeft in eerdere mailwisselingen (28 sept) aan binnen 4 weken met UMC Utrecht een pandemielab op te zetten met

extra testcapaciteit in NL. Zij geven daarbij aan dat Abu Dhabi wat hun betreft een tussenoplossing is voor deze periode.

4, VWS is ook in gesprek met meerdere labs die op korte termijn meer capaciteit kunnen leveren.

@minvws.nl]

@minvws.nl]

Met vriendelijke groet,

Directie Publieke Gezondheid | Programma Testen en Traceren

minvws.o! |IE

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn & Sport
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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Aan: @minvws.nl>

@minvws.nl>

Ik heb gebeld tbv de voorwas van call vanavond over Abu Dabi.

Unilabs zal aangeven:
- We snappen privacy punt, maar er is een kans dat VAE met gegevens NL burgers ad haal gaat, maar dat is theorie, maar

die wordt geen waarheid VAE gaat de NLe gegevens niet opvragen of gebruiken. je zult een risico moeten nemen

-  Waarom niet gewoon voor twee maanden Abu Dabi gebruiken als lab, omdat je nu nog labcap aan het bijbouwen bent in

NL. Unilabs/Saltro is ook bezig in NL om op te schalen.
- Andere landen hebben ook contract Unilabs in VAE.

Ik zei:

-

op welke manier gaat Unilabs het juridische (rest)risico dan voor NLe volk parereren? Gaat Unilabs de handjes en juristen
leveren om dit contractueel dan dicht te zetten? Ik wil niet dat VWS dit allemaal moet gaat dichtregelen, wij hebben daar

geen tijd voor

-

contracten Abu Dabi met andere landen dat is ons niet gebleken, dus de meneer van Unilabs moet met betere bewijzen
komen.

Bi zou deze dingen voor vanavond nog aanBEUnilabs doorgeven om stevig neer te zetten.

Wellicht is dit voor jullie bruikbare info voor voorbereiding gesprek vanavond met minister De Jonge.

Met dank en groet,

=evan ”
raeroonmunme AE


